
Protokoll från styrelsemöte KHT 
Datum: 5 maj 2025 

Tid: 18:30 

Plats: Cafeterian, Björkhallen 

Kallade: Samtliga styrelseledamöter samt Mattias Dröschmeister (Sportgruppen) 

 

Dagordning 

1. Mötets öppnande 
Mötet öppnades av ordföranden. 

Närvarande: Daniel Kramer, Mikaela Kärlin (adjungerande), Lars Bergholm, Emma 
Karlsson samt Mattias Dröschmeister från valberedningen och sportgruppen. 

 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

 

3. Föregående mötesprotokoll 
- Mötet med Fabriqen skjuts upp till nästa säsong. 

- Uppföljning av medlemsregister och inbetalningar hanteras av Jocke. 

 

4. Val av justerare 
Lars Bergholm valdes till justerare. 

 

5. Marknad 
- 29 sponsorer är klara inför kommande säsong, inklusive nya. 

- Arbetet med att fylla reklamplatser på sarg och is fortgår. 



 

6. Ekonomisk redogörelse 
- Daniel och Emma har gått igenom siffrorna. Kontanter har bankats. 

- SISU har startat ett bolag som erbjuder ekonomihantering – information har delats. 
Kan vara intressant för föreningen nästa säsong. 

 

7. Valberedningens förslag för säsongen 2025-2026 
- Anders Bäckström (ordförande – nyval) 

- Mats Hamberg, Mikaela Kärlin, Anton Karlsson (nyval) 

- Lars Bergholm, Joakim Falkenström (omval) 

- Emma Karlsson (1 år kvar) 

 

8. Avsiktsförklaring – Värmlands 
- Togs upp på konferens i Sunne. Föreningar som inte skrivit under ombeds göra det. 

 

9. Bakluckeloppis? 
- Ej aktuellt nu men tas med som förslag inför hösten. 

 

10. Sportgruppen 
- Närvaro på Fight Fit-träningar ökar. 

- Tränarmöte hölls 21/4 med minst en tränare per lag. 

- Behov av startkit för kommande säsong. 

- Emma följer upp seriemöteskallelse. 

- Anteckningar från konferensen i Sunne samlas in för vidare delning. 

 

11. Årsmöte – 5 juni 2025 
- Tid: Kl. 18:00 



- Boka smörgåstårta och uppdatera årtal i stadgarna. 

 

12. Personal/Cafeteria 
a) Anställningar 

- Behov inför nästa säsong ses över. 

 

13. Cuper 
- Planering för försäsongscup för J18, vecka 35. Säsongen 2025-2026 ansvarar 
Emma Karlsson och Mikaela Kärlin för cuperna 

 

14. Rapportering SISU 
- Fortsatt arbete med att säkra rapportering. 

 

15. Rapport A-lag 
a) Veterander och Amatörer – ingen rapport. 

b) Juniorverksamhet - Se anteckningar från Sportgruppsmöte 

 

16. Rapport U-sektion 
- Se anteckningar från Sportgruppsmöte 

 

17. Rapport Ledarmöte 
- Se anteckningar från Sportgruppsmöte 

 

18. Uppföljning närvarorapportering 
- Påminnelse om att rapporteringen ska följas upp. 

 

19. Övriga frågor 
- Ny person behövs till sociala medier då Sofia lämnar styrelsen. 



 

20. Nästa möte 
- Måndag 2/6? 

- Torsdag 5/6 – Årsmöte kl. 18:00 

(Årsmöte ska hållas senast 15/6) 


